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ZAPYTANIE 
w sprawie poprawy organizacji ruchu na ul. Łokietkówny w związku z rozbudową osiedla Nowy Olechów 

Szanowna Pani Prezydent, 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o wprowadzenie zmian w organizacji ruchu na ul. Łokietkówny, które uwzględnią potrzeby mieszkańców 

osiedla Nowy Olechów. W szczególności proszę o dostosowanie poziomego oznakowania jezdni poprzez zastosowanie linii przerywanej 

w rejonie zjazdów do/wyjazdów z posesji przy budynkach o numerach 4-6, 8-10 oraz 9-11. 

Obecna sytuacja utrudnia mieszkańcom bezpieczne włączanie się do ruchu i korzystanie z infrastruktury osiedlowej, ponieważ brak linii 

przerywanych wymusza działania niezgodne z przepisami Prawa o Ruchu Drogowym. Jednocześnie miejsca te charakteryzują się dobrą 

widocznością, a bezpieczeństwo dodatkowo zwiększają istniejące progi zwalniające, które skutecznie ograniczają prędkość pojazdów. 

Wprowadzenie proponowanych zmian w oznakowaniu nie tylko poprawi komfort mieszkańców, ale także zapewni zgodność z przepisami 

bez wpływu na bezpieczeństwo ruchu drogowego. 

Bardzo proszę o informację zwrotną w tej sprawie oraz wskazanie możliwie najszybszego terminu realizacji niezbędnych zmian. 

 

 

Z wyrazami szacunku, 

Magdalena Gałkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki  

1/  Dokumentacja fotograficzna obrazująca wskazane lokalizacje        

 



                

 

    

 




